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Zápis z 26. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 15. 06. 2022 

v zasedací místnosti CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Malíková, Ing. Máslík, Ing. 

Navrátil, Ing. Pospíšil, p. Smetana 
Omluveni:  p. Cemper, Doc. PhDr. Drška,  p. Truska, Ing. Vobora 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. IV. rozpočtové opatření na rok 2022 

3. Plnění rozpočtu k 30. 04. 2022 

4. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
 
Schválení programu 
Hlasování: 9 – 0 – 0  
 

 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 p. Kárník – v zápise chybí mé okomentování zmatečného hlasování o hlasu pana 

Vobory, který odcházel dříve. (pan Vobora požádal členy FV, aby jeho hlas byl 

započítán, jelikož si podkladové materiály pozorně prostudoval a byl přítomen v tomto 

zasedání FV diskuzi k nim a nemá k nim další připomínky). P. Kárník - upozorňoval jsem 

na skutečnost, že je to v nesouladu s jednacím řádem. Pí. Jelínková – v bodě Různé 

minulého zápisu je zaznamenáno, že jste na tuto skutečnost upozornil a že hlas pana 

Vobory nebude započítán.  P. Kárník - dále bych rád upozornil, že jsem do dnešního 

dne neobdržel doplnění materiálů od ODVZ. 

 

2. IV. Rozpočtové opatření na rok 2022 

 Ing. Villner – rezerva se změnila z 16 466tis Kč na 20 564tis Kč. 
 úvodní slovo p. Kašpar: 

 příjmová část obsahuje především rozpis odvodů z investičních fondů 
příspěvkových organizací na akce, které se budou převážně realizovat o 
prázdninách. 

 OŘR 0950 Úroky z účtů – nyní máme úroky úročeny cca 4,5%. 
 OŘR 0992 Podíl na HV AVE Kolín s. r. o. – město má na hospodářském 

výsledku podíl 10%. 
 OŘR 1136, 1143 – 1148 – Dary od Nadace ČEZ a od TMMCR na pomoc 

spojenou s Ukrajinou. 
 OŘR 2007 Dotace z MŠMT na adaptační skupiny pro děti z Ukrajiny – dotace 

na adaptační skupiny do 31. 08. 2022. 
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 OŘR 4741Správa městských sportovišť Kolín, a. s. – navýšení z důvodu 
stoupajících cen energií. 

 OŘR 5148 – 5174 – rozpis dotací poskytovatelům sociálních služeb. 
 OŘR 7205 Rekonstrukce povrchů komunikací – jedná se o další komunikace, 

část ulice Kolínská, Plynárenská a Politických vězňů. 
 OŘR 7230 Rekonstrukce ul. Královská cesta – přesunutí akce do roku 2023 

z důvodu plánované přeložky vedení ČEZ. 
 OŘR 7900 Kanalizace ul. Třídvorská – letos se vysoutěží, rekonstrukce by 

měla proběhnout příští rok. 
 OŘR 8360 a OŘR 8372 – opravy v městských bytech a v bytech, 

obsazovaných TMMCZ. 
 Pí. Malíková – OŘR 0950 Úroky z účtů – od kdy máme vyšší úročení a jak je úrok 

stanoven? Ing. Villner – od ledna letošního roku a úrok je dle sdělení ČS počítán jako 
aktuální úrok ČNB konkrétního dne mínus 1,2%. 

 Pí. Malíková – OŘR 0170 Zrušené místní poplatky – o jaké poplatky se jedná? Ing. 
Villner – jsou to poplatky z odpadů z let 2020 a 2021. V těchto letech měly poplatky 
jinou položku dle rozpočtové skladby. Od roku 2022 jsou na jiné položce... 

 P. Kmoch – OŘR 1010 Úrok z uložených finančních prostředků u právních zástupců 
– jedná se o úroky z peněz v úschově? Ing. Villner – ano. 

 P. Kárník: 
 str. 6, OŘR 7130 Psí hřiště Štítary – opakované navyšování, další navýšení 

bude po vysoutěžení, když toto je na základě ceny projektanta? P. Kašpar – 
již je vysoutěženo. Ing. Káninský – vysoutěžená cena je 1 349tis Kč, dále je 
tam technický dozor… 

 str. 7, OŘR 7590 Úprava veřejného prostoru u Gymnazia – další vícepráce 
téměř za 2 mil Kč. Opět, stejně jako minule se pozastavuji nad tím, co má 
společného úprava hřišť z veřejným prostorem? P. Kašpar – dle projektu se 
úprava týkala všech prostor kolem gymnazia, tedy i vnitřních. I tyto prostory 
jsou v majetku města. Ing. Káninský – jedná se nejen o prostor před 
gymnáziem, ale i o péči o památné stromy, sanaci podloží (kde bylo složité 
odvodnění), přemístění venkovní učebny, úprava prostoru zastávky autobusu 
a samozřejmě i zde jsme narazili na parovodní vedení, které nebylo 
zakresleno v mapách a bylo potřeba dané vyřešit. P. Kárník – stále si myslím, 
že zmiňované sportoviště není veřejný prostor, neb neslouží veřejnosti. Dle 
mého by si smluvní vztah zasloužil revizi. 

 str. 7, OŘR 7900 Kanalizace ul. Třídvorská – původně měla kanalizaci 
rekonstruovat firma POHL? P. Kašpar – ano. P. Kárník – bude součástí 
rekonstukce i vznik kruhového objezdu? P. Kašpar – ano, bude doprojektován 
Středočeským krajem, který bude i jeho investorem. Silnice je krajská. 

 str. 8 OŘR 8121 ZŠ Prokopa Velikého – rekonstrukce haly BIOS – navýšení 
o cca 20%... 

 str. 8, OŘR 8140 ZŠ Prokopa Velikého – rekonstrukce podlah v tělocvičně – 
žádali jsme o dotaci NSA? P. Kašpar – tělocvičny v areálech škol byly 
vyřazeny. 

 str. 10, OŘR 8331 Areál SK Sparta Kolín – generální oprava vegetační vrstvy 
hlavní fotbalové hrací plochy – zatím se jedná pouze o cenu za projekt? P. 
Kašpar – ano. 

 str. 30, OŘR 6453 Právní služby – náhrady nákladů řízení – o jaké soudní 
náklady jde? P. Kašpar – jde o soudní náklady na spor s firmou STRABAG, 
kde jsme uspěli a do rozpočtu nám bylo firmou STRABAG zasláno 
2 611 031,79 Kč (OŘR 1171 ve III. RO). Dále byla podána žaloba na určení 
vlastníka pozemků v areálu AFK Kolín. 
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 Jaké právní zástupce v tuto chvíli město má? P. Kašpar – JUDr. Jančák, Mgr. 
Bc. Kasal, Mgr. Prokop a Advokátní kancelář Blažek a Bureš. 

 
Návrh hlasování p. Kmoch: Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města 
Kolína schválení návrhu III. rozpočtového opatření na rok 2022. 

 
  Hlasování: 6 – 0 – 3 
 
Usnesení nelze přijmout, k tomu je třeba souhlas nadpoloviční většiny VŠECH členů 
Finančního výboru (min. 7). 
 
 
 
 

3. Plnění rozpočtu k 30. 04. 2022 
 

 FV vzal plnění rozpočtu na vědomí. 
 

4. Různé 
 
 P. Kárník: 

 přečetl část zápisu ze 7. 12. 2016, ve kterém pan Kmoch poukazuje na 
nedostatky při rekonstrukci ul. Chelčického. Konstatoval, že on když přichází se 
stejnými nedostatky v ulicích Štítarská či Pražská je napomínán, že toto na 
jednání FV nepatří. Dle jeho názoru je Finanční výbor řízen tendenčně nikoli 
profesionálně. P. Kmoch – z Vámi uváděného mého vyjádření (zapsaného před 
více než šesti lety) je patrné, že šlo především o relevantní kritiku a dotaz na osud 
odvážených cenných chodníkových obrubníků z kvalitní žuly… Nejsem ve 
Finančním výboru zdaleka sám, kdo Vás, pane Kárníku, žádá, abyste se držel 
v mezích toho, k čemu je ze zákona FINANČNÍ výbor povolán. Např. Vámi 
diskutované listí, které větrná smršť zanesla do ulice, kde bydlíte, lze řešit 
jednoduše telefonátem na příslušného pracovníka města a nikoliv to dlouze 
diskutovat ve FV, kam to prostě nepatří… P. Navrátil – je vidět, že se blíží 
komunální volby…. P. Kárník – opakovaně je mi připomínáno, že některé mé 
poznámky na jednání FV nepatří. P. Horáček – je potřeba se zaměřit na jednací 
řád. Opravdu si myslím, že některé věci od Vás na FV nepatří. Jsme poradním 
orgánem Zastupitelstva města a měli bychom projednávat finanční věci, které 
prošly Radou města a buď je Zastupitelstvu doporučit nebo nedoporučit. Někdy 
mi přijde, že z toho tady děláte výbor kontrolní. 

 
 

Jednání skončilo v 14:33 
 
Příští jednání se uskuteční ve středu 14. září od 14:00 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


